

**Tabela odpłatności za usługi opiekuńcze
dla osoby samotnie gospodarującej
obowiązująca 1 stycznia 2023r
Godzina = 41zł (100%)**

Progi	Przedziały dochodowe dla osoby samotnie gospodarującej wyliczone na podstawie kryterium ustawowego (776 zł)	% dochodu w stosunku do kryterium dochodowego określonego w art.8 ust.1 ,pkt.1 (osoby samotnie gospodarującej)	Wysokość odpłatności liczona od kosztu usługi w %	Kwota odpłatności w zł
I	0 -776	do 100	0%	0,00
II	776,01 -931,2	powyżej 100 do 120	5 %	2,05
III	931,21 -1086,4	powyżej 120 do 140	10 %	4,10
IV	1086,41 -1241,6	powyżej 140 do 160	15%	6,15
V	1241,61 -1396,80	powyżej 160 do 180	20%	8,20
VI	1396,81 -1552,00	powyżej 180 do 200	25%	10,25
VII	1552,01 -1707,20	powyżej 200 do 220	30%	12,30
VIII	1707,21 -1862,40	powyżej 220 do 240	35%	14,35
IX	1862,41 -2017,60	powyżej 240 do 260	40%	16,40
X	2017,61 -2172,80	powyżej 260 do 280	45%	18,45
XI	2172,81 -2328,00	powyżej 280 do 300	50%	20,50
XII	2328,01 -2483,20	powyżej 300 do 320	55%	22,55
XIII	2483,21 -2638,40	powyżej 320 do 340	60%	24,60
XIV	2638,41 -2793,60	powyżej 340 do 360	65%	26,65
XV	2793,61 -2948,80	powyżej 360 do 380	70%	28,70
XVI	2948,81 -3104,00	powyżej 380 do 400	75%	30,75
XVII	3104,01 -3259,20	powyżej 400 do 420	80%	32,80
XVIII	3259,21 -3414,40	powyżej 420 do 440	85%	34,85
XIX	3414,41 -3569,60	powyżej 440 do 460	90%	36,90
XX	3569,61 -3724,80	powyżej 460 do 480	95%	38,95
XXI	3724,81 -	powyżej 480	100%	41,00